
Klima-, Energi- og Bygningsudvalget

Til: Klima-, energi- og bygningsministeren

Dato: 15. maj 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEB alm. del

Spørgsmål 106
Ministeren bedes redegøre for status på ansøgninger til pristillæg for alle for-
mer for solcelleanlæg, herunder:
•hvor mange ansøgninger der er modtaget siden ordningerne trådte i kraft pri-
mo 2015?
• om de forskellige puljer for pristillæg i 2015 er opbrugt?
• hvor mange der har fået godkendelse, men som stadig mangler at få udbe-
talt pristillæg?
• hvor mange der mangler at få behandlet deres ansøgning om pristillæg?
• hvor mange der har fået afslag på deres ansøgning om pristillæg?
• hvad den gennemsnitlige sagsbehandlingstid er for ansøgninger om pristil-
læg hos Energinet.dk?
• hvordan ansøgningerne fordeler sig geografisk på kommunerne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lars Christian Lilleholt (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lars.Lilleholt@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Steen Gade
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